

EGR FLAPS AND THROTTLE VALVES

ATTENTION: There is danger of burning on the engine or the exhaust gas system during or right after use! Please only start working when all relevant components have been cooled off.

Information:

Please mind the following aspects before and during repair works:

- Before repair work, please check the correctness of the delivered component.
- All contact surfaces must be clean and undamaged.
- Please make sure that no loose objects fall into openings.
This may lead to consequential damages during operation process.
- The final tightening of all relevant bolt connections must always be done manually and according to the predetermined torque by the vehicle manufacturer.
- After assembly, please check once again all components regarding to their tightness and/or functionality.

Valid safety- and repair notes by the particular vehicle manufacturer always have priority and must be complied with.

Attention! Non-compliance with the installation instructions, an improper assembly or the incorrect start-up can lead to the loss of guaranty- or warranty claims!

If you have any questions or problems, do not hesitate to contact immediately our Technical Department under: +49 (0) 2542 - 9555 111

AGR-KLAPPEN UND DROSSELKLAPPEN

ACHTUNG: Während und unmittelbar nach dem Betrieb besteht am Motor und Abgassystem Verbrennungsgefahr. Fangen Sie erst an zu Arbeiten nachdem alle relevanten Bauteile abgekühlt sind.

Hinweise:

Vor und während der Reparaturarbeiten sind folgende Punkte zu beachten:

- Prüfen Sie vor der Reparatur die Richtigkeit des gelieferten Bauteils.
- Alle Kontaktflächen müssen sauber und unbeschädigt sein.
- Achten sie darauf, dass keine losen Gegenstände in die Öffnungen fallen. Dieses könnte während des Betriebes zu Folgeschäden führen.
- Der Endanzug sämtlicher Schraubverbindungen muss immer manuell, nach dem vom Fahrzeughersteller vorgegebenen Drehmoment, erfolgen.
- Prüfen Sie nach dem Einbau nochmals alle Komponenten auf Dichtheit und/oder Funktionsfähigkeit.

Die gültigen Sicherheits- und Reparaturanleitungen des jeweiligen Fahrzeugherstellers haben immer Vorrang und müssen eingehalten werden.

Achtung! Das Nicht-Beachten der Einbauhinweise, eine unsachgemäße Montage oder eine fehlerhafte Inbetriebnahme führen zum Verlust der Garantie- und Gewährleistungsrechte!

Bei Rückfragen oder Problemen wenden Sie sich bitte umgehend an unsere technische Abteilung unter: +49 (0) 2542 - 9555 111